
Tällä ponnella toivon Iltakoulun hallituksen 2024 selvittävän mahdollisuutta tarjota 

hallitushakijoille näkyvyyttä ennen syyskokousta. Tämä mahdollistaisi sen, että jäsenistöllä olisi 

nykyistä suurempi mahdollisuus tutustua hakijoihin ennakkoon. Tämä myös lisäisi läpinäkyvyyttä 

hakemiseen liittyen. Mallia järjestelyihin voisi ottaa esimerkiksi Staabi ry:ltä tai 

ylioppilaskunnaltamme. 
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